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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 03.04.2023 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

v priestoroch Kultúrneho centra Aktivity, 

Kyjevská 3183, miestnosť č. 53 (zasadačka) 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Bc. Eva Hudecová 

Mgr. Marián Bohuš  

Mgr. Martina Gabrhelová  

Mgr. Ján Forgáč  

Bc. Mária Machová  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

MBA Peter Hošták, PhD. Ing. Peter Ondruš 

Patrik Žák, B.S.B.A.  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Majetkové prevody: 

2.1. vyjadrenie sa k prenájmu plôch za účelom umiestnenia letnej terasy pre 
žiadateľa Apolis SK, s.r.o. 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
5. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Žáka a poslanca 
Hoštáka, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, 
informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 
 

Hlasovanie o programe: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyne 
Gabrhelová a Machová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 
k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 

 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 
 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyne 
Gabrhelová a Machová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
 

2. Majetkové prevody: 
2.1. vyjadrenie sa k prenájmu plôch za účelom umiestnenia letnej terasy pre 

žiadateľa Apolis SK, s.r.o. 
Materiál predložila špecialistka pre majetok mesta a pozemky z Útvaru majetku 

mesta – Bc. Eva Hudecová, ktorá prítomných oboznámila, že materiál sa týka 
vyjadrenia sa k žiadosti k prenájmu plôch spoločnosti Apolis SK, s.r.o. na pozemkoch 
vo vlastníctve mesta Trenčín – CKN parc. č. 2337/220 zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 28 m2 a CKN parc. č. 2337/31 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10 
m2, spolu o výmere 38 m2, na dobu od 01.05.2023 do 30.09.2023, za účelom 
umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa Apolis SK, s.r.o., ktorý splnil podmienky 
vyplývajúce zo Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o 
podmienkach zriaďovania a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podal 
žiadosť o zvláštne užívanie pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej 
terasy spolu s príslušnými prílohami a uhradil správny poplatok podľa platného 
právneho predpisu. 

Zriadenie tejto letnej terasy bolo prerokované odbornými útvarmi Mestského 
úradu v Trenčíne a Okresným dopravným inšpektorátom v Trenčíne. Okresný 
dopravný inšpektorát v Trenčíne súhlasil s prenájmom plochy na pozemku CKN parc. 
č. 2337/220 o výmere 28 m2 za podmienky zabezpečenia zásobovania prevádzky 
vozidlami do 3,5 t počas letnej sezóny.  

Ide o prenájom plôch pred a za prevádzkou DUPLEX PUB & RESTAURANT, 
nachádzajúcu sa v objekte na Ul. Kyjevská 1 v Trenčíne. 
 

Predsedajúci poďakoval za predloženie materiálu a otvoril diskusiu, do ktorej 
sa prihlásila poslankyňa Machová, ktorá sa opýtala, či v danej lokalite nie sú 
evidované nejaké sťažnosti na danú prevádzku ohľadom porušovania nočného 
pokoja a poslanec Bohuš, ktorý sa opýtal na otváracie hodiny prevádzky. Na otázky 
odpovedala p. Hudecová, že k porušeniam sa nevie vyjadriť a otváracie hodiny má 
prevádzka v zmysle prevádzkového poriadku, ktoré ÚM neurčuje. 
 
Predsedajúci poďakoval za diskusiu a dal hlasovať o predloženom materiáli. 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod 

programu a otvoril nasledujúci bod. 
 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - marec 2023 
 
Predsedajúci otvoril bod programu a prítomným občanom, ktorý mali požiadavky 
v predchádzajúcom mesiaci prečítal odpovede. 
 
1905 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  pán Lichvar upozorňuje na neosvetlenú časť 
Liptovskej ulice (v trase pokračovania ulice Gen. Svobodu (viď foto). Plánuje mesto 
realizovať verejné osvetlenie v tejto časti, prípadne môže mesto určiť ako podmienku 
pre investorov rozvoja ďalšej časti sídliska zrealizovať verejné osvetlenie ako 
vyvolanú investíciu? (priložené foto) 

• Odpoveď ÚÚP, ÚI: V mestskom rozpočte nie sú v roku 2023 vyčlenené 
finančné prostriedky na verejné osvetlenie tejto časti ulice. 

1906 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Na hranici detského ihriska vo vnútrobloku 
Halalovka - M. Bela bolo odstránené oplotenie, ktoré slúžilo ako bariéra za účelom 
zabezpečenia bezpečnosti detského ihriska v dotyku s jednosmernou a pomerne 
frekventovanou komunikáciou. Kvôli zlému stavu oplotenia bolo pravdepodobne 
odstránené avšak nebolo nahradené novým. Žiadam o osadenie nového oplotenia, 
resp bariéry, ktorá bude odolnejšia voči poškodeniam a bude spĺňať účel bezpečnosti 
na detskom ihrisku." (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Odstránenie plota bolo podmienené jeho neudržateľným 
stavom nakoľko bol neustále poškodzovaný. Budovať nový odolnejší nemáme 
v pláne nakoľko sa revitalizáciou priestoru zaoberá vypracovaná štúdia 
útvarom územného plánovania. 

1907 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o informáciu o harmonograme 
upratovania a čistenia komunikácií a chodníkov na sídlisku Juh po zimnej údržbe." 

• Odpoveď MHSL: Harmonogram čistenia komunikácií je v rozpracovanosti a 
bude čoskoro zverejnený na webe mesta.15.3. bola ukončená zimná údržba , 
pričom dodávateľ realizuje na strojoch prestavby a údržby, následne bude 
spustená bežná údržba. 

1908 občianka p. Muráriková: sa v súvislosti s požiadavkou 1642 a následnej 
odpovedi od MHSL "Podnet postúpime TVK.", ktorá súvisí s problémami zatekania 
do garáží na ulici Jána Halašu oproti BD 14-22 z hornej časti ulice Jána Halašu 
medzi BD 5-9 pýta, ako dopadlo preverenie možnosti poruchy na kanalizácii? 
(priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Podnet bol preposlaný, doposiaľ nemáme odpoveď. 
1909 občianka p. Muráriková: žiada o orez krovia a upratanie v jeho okolí oproti BD 
Jána Halašu 14 (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Orez krov máme zaradený v zozname orezov. 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyne 
Gabrhelová a Machová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 
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1910 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 1807 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať ako obyvatelia bytového domu v období november/december, prečo doteraz 
nedostali oficiálne stanovisko na svoju žiadosť. Ďalej sa pýta, že za akým účelom sa 
požaduje mať stanovisko vlastníkov BD k žiadosti o výrub, keď toto stanovisko sa 
nakoniec neakceptuje? 

• Odpoveď ÚÚP, MHSL: Odpoveď na žiadosť Vám bola odoslaná. Stanovisko 
vlastníkov bytov sa k žiadosti vyžaduje z dôvodu, aby jednotliví vlastníci boli 
informovaní o podaní takejto žiadosti. Posudzovanie drevín vo verejnej zeleni 
je v kompetencii správcu verejnej zelene. Stromy sú odborne posudzované 
správcom zelene s prihliadnutím na odborný názor orgánu ochrany prírody a 
vedúceho údržby zelene. V ojedinelých prípadoch kedy napr. nie je možné 
strom posúdiť vizuálne zo zeme sa dá vyhotoviť arboristický posudok. Po 
zhodnotení stavu stromu a jeho prevádzkovej bezpečnosti je určený ďalší 
návrh opatrení. Výsledkom obhliadky je buď návrh na orez dreviny, návrh na 
výrub dreviny, návrh na umiestnenie bezpečnostnej väzby, návrh na 
prístrojové vyšetrenie dreviny, návrh na vyhotovenie arboristického posudku, 
prípadne sa obhliadka uzavrie s návrhom opatrenia – bez zásahu. Po návrhu 
na výrub je zaslaná správcom zelene žiadosť na výrub príslušnému orgánu 
ochrany prírody. Výrub drevín sa vykonáva v zmysle zákona č. 543/2002 Z. z. 
o ochrane prírody a krajiny. Povolenie na výrub pre Mesto Trenčín vydáva iná 
obec, ktorá bola mestu pridelená Okresným úradom v Trenčíne.  Drevina 
môže byť vyrúbaná až na základe právoplatného rozhodnutia. Súhlas 
vlastníkov bytov má len čisto informatívny charakter a nezaväzuje správcu k 
podaniu žiadosti na výrub a ani orgán ochrany prírody na vydanie súhlasného 
stanoviska. Výrub, ale aj orez dreviny sa vykonáva v zmysle platnej legislatívy. 
Pre zmiernenie klimatických zmien pristupuje ku každému výrubu správca 
zelene a orgán ochrany prírody veľmi citlivo. Snažíme sa v čo najvyššej 
možnej miere o zachovanie dospelých zdravých vzrastlých stromov, nakoľko 
tieto majú na klímu v meste najväčší efekt a tiež výrazne pomáhajú ľudskému 
zdraviu tým, že znižujú smog a znečistenie filtrovaním znečisťujúcich látok vo 
vzduchu. Až po niekoľkých desiatkach rokov má strom najväčšiu schopnosť 
absorpcie znečisťujúcich látok. Je preto našou snahou zachovať vzrastlé 
stromy na stanovišti čo najdlhšie a pristupovať k výrubom v čo najnižšej 
možnej miere. 

1911 občan p. Lacko: žiada o osadenie spomaľovacieho prahu v lokalite Halalovka 
48 nakoľko v danej lokalite autá nerešpektujú obmedzenie rýchlosti a situácia pri 
prechode cez komunikáciu je nebezpečná (priložené foto) 

• Odpoveď ÚM: Na danom mieste nie je možné umiestniť spomaľovač. Dané 
miesto sa nachádza v križovatke a zároveň sú tam kolmé parkovacie miesta. 
Spomaľovače sú dopravné zariadenia rušivo pôsobiace na plynulosť dopravy 
a kvalitu bývania - nerozdávajú sa na želanie jedného občana. 

1912 občan p. Vengrín: žiada o výrub dreviny s ID 5615 aj s frézovaním pňa tak aby 
nevyrastali výmladky, nakoľko poškodzuje oporný múr. 

• Odpoveď ÚÚP, MHSL: Na drevinu bude podaná žiadosť na výrub správcom 
verejnej zelene. Po obdržaní súhlasného stanoviska orgánu ochrany prírody 
bude devina vyrúbaná v čase vegetačného pokoja (1.októbra do konca 
februára). 
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1913 občan p. Vengrín: žiada o umiestnenie zvislého dopravného značenia 
upozorňujúce na spomaľovací prah v lokalite Halalovka. Obdobne žiada osadenie 
značky v lokalite K dolnej stanici pri poliklinike. 

• Odpoveď ÚM: Značku ktorá podľa platných predpisov (vyhláška 30/2020) 
neexistuje, nie je možné povoliť a umiestniť. 

1914 občan p. Jamrich: žiada podobne ako občianka p. Muráriková preverenie 
stavu vozovky a zároveň návrh riešenia zatekania vody do garáží v lokalite Jána 
Halašu 14-22 (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Správa MK preverila stav vozovky.  Príčinou vlhnutia 
priestorov garáží nie sú poruchy na asfaltovom kryte komunikácie. 
Odporúčame osloviť odborníkov na hydroizolácie objektov. 

1915 občan p. Piffl: žiada o dodatočné osvetlenie priechodu pre chodcov v lokalite 
ulica Gen. Svobodu a Východná jestvujúceho svetelného bodu s  ID 38_75_55 
(inštalácia ďalšieho už na jestvujúce)  

• Odpoveď ÚM, MHSL: UM sa k tomuto nevie vyjadriť. MHSL - dopĺňanie 
svetelných bodov je obsahom druhej etapy projektu rekonštrukcie verejného 
osvetlenia." 

1916 občan p. Piffl: žiada o opravu chodníka v časti Východná v smere pod mostom 
ulice Gen. Svobodu (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Opravu chodníka zaradíme do zoznamu opráv stavebnej 
údržby. 

1917 občan p. Mendel: sa pýta na vhodnosť čistenia náletových drevín v 
ochrannom pásme VTL rozvodov plynu v lokalite Východná ulica v smere od 
regulačnej stanice na Soblahovská ulica až po revitalizovaný park Východná s 
pokračovaním za parkom. Pýta sa, či Mesto Trenčín o tejto akcii vedelo a či spôsob 
čistenia je v súlade so zákonmi o ochrane prírody. 

• Odpoveď ÚSaŽP: Mestu Trenčín bolo dňa 01.02.2023 zaslané oznámenie o 
nevyhnutnom výrube drevín v súlade so zákonom  č. 656/2004 Z.z. o 
energetike. Výrub bol realizovaný z dôvodu zabezpečenia plynulej a hlavne 
bezporuchovej prevádzky plynovodu v zmysle zákona 656/2004 o energetike, 
podľa § 10 odst. 1/b, kedy má vlastník právo odstraňovať a okliešťovať stromy 
a iné porasty ohrozujúce bezpečnosť a spoľahlivosť prevádzky. Oznamovaciu 
povinnosť pri výrube drevín z dôvodu ochrany inžinierskych sietí, žiadateľ 
odosiela na kompetentný orgán, v tomto prípade Okresný úrad v sídle kraja – 
Odbor starostlivosti o životné prostredie. Mesto Trenčín nemá kompetencie na 
riešenie danej problematiky. 

1918 občan p. Mendel: upozorňuje na prípady vysýpania stavebného odpadu, ktoré 
si občania dovezú priamo autom k veľkokapacitnému kontajneru na cintoríne na 
Juhu. Táto požiadavka bola už podaná pod číslom 1810. Žiada o riešenie, ktoré 
zabráni takémuto konaniu. 

• Odpoveď MsP, ÚIS: MsP v rámci hliadkovej služby vykonáva kontrolu 
dodržiavania verejného poriadku na cintoríne a taktiež zákazu vjazdu. Avšak 
ak sú občania svedkami takéhoto konania je potrebné vec bezodkladne 
nahlásiť na MsP. Správca cintorína bude situáciu sledovať a v prípade potreby 
zasiahne. 

1919 občan p. Mendel: žiada o informáciu, kto je zodpovedný za zmeny 
Prevádzkového poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín, či sú to poslanci v rámci 
schvaľovania VZN alebo iné osoby. Pýta sa to preto, nakoľko mu bola odmietnutá 
zmena predĺženia platnosti parkovacej karty (začiatok februára) s odôvodnením na 
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zmenu Prevádzkového poriadku ešte pred hlasovaním o zmene VZN, ktorého 
súčasťou je aj Prevádzkový poriadok ... 

• Odpoveď ÚM: Prevádzkový poriadok nie je súčasťou VZN. Prevádzkový 
poriadok schvaľuje a upravuje útvar mobility nezávisle na poslancoch podľa 
aktuálnych potrieb prevádzky. Prevádzkový poriadok sa upravuje niekoľko krát 
ročne. Prevádzkový poriadok dopĺňa VZN. VZN predkladá útvar mobility a 
ne/schvaľujú poslanci MsZ. Je to obdobné ako pri schvaľovaní zákonov a 
vykonávacích vyhlášok v rámci celoštátnej pôsobnosti. 

1920 občan p. Ševčík: žiada o informáciu o procese schvaľovania Prevádzkového 
poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín. Pýta sa, kto zmeny navrhuje a kto zmeny 
schvaľuje. 

• Odpoveď ÚM: Viď otázka 1919 
1921 občan p. Ševčík: žiada o informáciu o počte parkovacích miest v zóne J a 
koľko bolo vydaných parkovacích kariet v danej zóne. 

Odpoveď ÚM: Na danú otázku bolo odpovedané na stránke mesta v rubrike 
otázky a odpovede pre anonyma D.Š.  nasledovne: "V pásme J je 3 420 
parkovacích miest, parkovacie miesta sa nepredávajú ani neprenajímajú, 
vyhradzujú sa iba miesta pre držiteľov preukazu ŤZP a parkovacieho preukazu 
a na konkrétne číslo parkovacieho preukazu". Na otázku koľko bolo vydaných 
parkovacích kariet je odpoveď nasledovná: Útvar mobility informáciou o 
celkovom množstve vydaných kariet v pásme J od zavedenia regulácie v roku 
2019 do súčasnosti nedisponuje, a nebude ju bezdôvodne a prácne zisťovať. 
Sú to ale desaťtisíce ročných, trojmesačných a návštevníckych parkovacích 
kariet. 

1922 občan p. Ševčík: sa pýta, aké budú finančné náklady v súvislosti zo zmenami 
parkovacej politiky týkajúce sa zmien na dopravnom značení a parkovacích 
automatov? 

• Odpoveď ÚM: Prelepenie nálepiek na automatoch stálo cca 200 Eur bez 
DPH. Preprogramovanie automatov 1400 Eur bez DPH. Prelepenie cien na 
informačných tabuliach pod dopravnými značkami zatiaľ nie je vyfakturované, 
ale predbežne sa jedná o cenu do 2500 Eur bez DPH: .... Spolu to činí aj s 
DPH sumu blížiacu sa k 5000 Eurám. 

1923 občan p. Ševčík: prečo reagovalo MHSL listom na dodávateľa zimnej údržby 
až 17.2.2023 , keď stretnutie s primátorom mesta bolo 6.2.2023 a 10.2.2023 bol 
ukončený havarijný stav na našich chodníkoch? 

• Odpoveď MHSL: Správa MK postupuje v súlade so zmluvou o zimnej a 
bežnej údržbe. 

1924 občan p. Ševčík: v akej výške sa pohybuje sankcia voči dodávateľovi zimnej 
údržby? 

• Odpoveď MHSL: Otázka sankcií voči dodávateľovi zimnej údržby je v 
procese a jej výška nie je ešte známa. Otázka sankcií voči dodávateľovi 
zimnej údržby je v procese a jej výška nie je ešte známa. 

1925 občan p. Ševčík: v akej šírke je plánovaný cyklochodník na projektovanom 
Fiesta moste? 

• Odpoveď ÚÚP: Svetlosť v priečnom reze bude 3m. Umiestnené tu budú 2 
cyklistické pruhy šírky 1,25m (jeden pre každý smer), ktoré budú odsunuté 25 
cm od pevných prekážok (0,25m + 1,25m + 1,25m + 0,25m = 3m) 

1926 občan p. Ševčík: aké opatrenia plánuje vykonať Útvar mobility v súvislosti s 
častými kolíziami motoristov a cyklistov v lokalite križovania ulíc Gen. Svobodu a 
Východná v  smere spod mosta? 
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• Odpoveď ÚM: Nemáme informáciu o tom, že by na tomto mieste dochádzalo 
k väčšiemu počtu kolízii motoristov a cyklistov ako na iných frekventovaných 
križovatkách v meste. Ak to ale bude potrebné, a naozaj bude na danom 
mieste dochádzať k pravidelnému ignorovaniu prednosti v jazde cyklistov pred 
motoristami, spomalíme motoristov na minimum sériou spomaľovacích 
zariadení. 

1927 anonymný občan: sa pýta, či Mesto nezvažuje v určitých prípadoch riešiť 
cyklochodníky s oddelením od komunikácie obrubníkom a nielen vodorovným 
dopravným značením? 

• Odpoveď ÚM: Áno zvažuje. Toto riešenie má veľa výhod a veľa nevýhod. 
Výhody sú najmä v oddelení cyklistov od ostatných účastníkov cestnej 
premávky, (i keď trenčanov asi priťahuje pešie promenádovanie sa po 
segregovaných cyklotrasách). Nevýhody vznikajú v hustej zástavbe, kde 
dochádza k mnohým kríženiam s chodníkmi, vjazdami a priečnymi ulicami - 
čím vzniká množstvo kolíznych bodov. Nevýhodou je aj väčšia priestorová 
náročnosť takejto cyklotrasy. Takže takéto riešenie je vhodné skôr v 
extraviláne alebo v oblasti s riedkou či periférnou zástavbou. 

1928 anonymný občan: sa pýta, ako je to s obmedzovaním rýchlosti účastníkov 
dopravy na kolobežkách, ktorí jazdia po cyklochodníkoch vyššími rýchlosťami ako 
25km/h? 

• Odpoveď ÚM, MsP: Mestská polícia kontroluje jazdu kolobežkárov po 
chodníkoch, ktorí smú jazdiť po chodníku, avšak nesmú prekročiť rýchlosť 
chôdze. Samotné obmedzenie rýchlosti kolobežiek resp. meranie ich rýchlosti 
závisí len od konštručných nastavení od výrobcu nakoľko mestská polícia na 
základe platnej legislatívy nevykonáva meranie rýchlosti. 

1929 anonymný občan: sa pýta na možnosť doplnenia dlažby pri schodoch OC 
Južanka napr. oslovením vlastníka OC Južanka so žiadosťou o dobudovanie cca 
1m2 dlažby (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: MHSL zaradí doplnenie dlažby do plánu údržby. 
Predpokladaný termín realizácie do 30.7.2023. 

 
K odpovedi na požiadavku č. 1908 sa viceprimátor Forgáč vyjadril, že odpoveď 

od TVK je už známa a síce, že kanalizácia v danom úseku bola kontrolovaná 
kamerovým systémom a nenašli sa žiadne vady alebo poruchy, ktorú by spôsobovali 
uvedený problém. Taktiež sa zistilo, že predmetné kanalizačné potrubie je uložené 
pod úrovňou základov garáží, takže zatekanie z kanalizačného potrubia je fyzicky 
nemožné. Pri obhliadke s riaditeľom MHSL m.r.o. sa zistilo, že príčinou môže byť 
porucha na komunikácii, ktorá sa bude riešiť určením dvoch lokalít pre kopané sondy 
za účelom nájdenia problému a následne aj opráv. Pri oprave konštrukčnej vrstvy 
vozovky budú musieť byť súčinný aj majitelia garáží pri oprave alebo položení 
nových drenáží alebo izolácie. 

Predsedajúci poďakoval za informáciu, ukončil bod programu a otvoril nasledujúci 
bod. 
 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o príspevky a požiadavky k bodu programu. 
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2872 občan p. Ševčík:  v nadväznosti na prerokovanú žiadosť URBAN PARK s.r.o. 
zo zasadnutia VMČ Juh zo dňa 6.2.2023, týkajúcu sa prenájmu pozemkov, žiada 
odpoveď na otázku, či je mesto schopné zrealizovať a postaviť predmetný chodník v 
uvedenom rozsahu za sumu 40 000€, ktorú je investor povinný zaplatiť mestu 
Trenčín ako zmluvnú pokutu v prípade nedodržania zmluvných podmienok. 
 
2873 občan p. Bušo: žiada opätovne opraviť na ulici Východná - Halalovka pri BD 
Východná 9A uvoľnený kryt odvodňovacieho žľabu (liatinová mreža), ktorý spôsobuje 
nadmerný hluk pri prejazde vozidiel. Dňa 29.3.2023 bola uskutočnená oprava, avšak 
po niekoľkých dňoch sa hlučnosť pri prejazde vrátila na pôvodnú úroveň, t.j. riešenie 
nebolo účinné. Žiada o opätovnú opravu iným účinným spôsobom. (priložené foto) 
 
2874 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o zrealizované výrazného orezu 
kríkov v lokalite pešieho prepojenie medzi bývalým slamenným hostincom a 
Halalovkou 65 (48.872056, 18.048750). Dreviny prerastajú do chodníka a nachádza 
sa tam lavička, ktorá je z veľkej časti prerastená zeleňou. "Žiadam o zrealizované 
výrazného orezu kríkov v lokalite pešieho prepojenie medzi bývalým slamenným 
hostincom a Halalovkou 65 (48.872056, 18.048750). Dreviny prerastajú do chodníka 
a nachádza sa tam lavička, ktorá je z veľkej časti prerastená zeleňou. (priložené foto) 
 
2875 občianka p. Cibáková: žiada o opravu betónových schodov, aj betónových 
platní a osadenie zábradlia za BD Jána Halašu 14 (zadný vchod), nakoľko sú v 
havarijnom stave a na rozbitých schodoch už došlo k viacerým úrazom. Doplnenie 
požiadavky predseda VMČ Juh, p. Gabriel: žiada o preverenie skutočnosti, či sa 
jedná a pozemok a schody vo vlastníctve Mesta, alebo ide o vlastníctvo vlastníkov 
bytov. 
 
2876 občan p. Škrinár: žiada o opravu chodníka (doplnenie dlažby) v smere od 
prevádzky AG Play po prevádzku Pizzéria Panelák (chodník naprieč ihriskom 
Halalovka) (priložené foto) 
 
2877 občan p. Vaško: sa v súvislosti s odpoveďou na otázku č. 19 841 (Miroslav V. 
7.1.2022, https://trencin.sk/pre-obcanov/otazky-a-odpovede/?questionId=19841 ) 
položenej na webovej stránke Mesta Trenčín pýta či sa už našlo riešenie dopravnej 
situácie v lokalite prevádzka Brooklin na ulici Novomeského 9, nakoľko do 
01.04.2023, nie je situácia žiadnym spôsobom vyriešená, a chce vedieť, dokedy 
máme akceptovať súčasný stav? "Naozaj sa čaká na nejaké nešťastie? Viem, že 
mesto pripravuje tri varianty na usmernenie premávky v danej časti, ale už to 
skutočne trvá príliš dlho. A taktiež si myslím, že zjednosmerniť premávku na vozovke 
od Šmidkeho 14 smer k Brooklinu, teda opačný smer, ako je to teraz, nie je dobrý 
nápad, nakoľko vozidlá idúce smerom nadol, ako je to teraz, nemusia vydávať výkon 
na pohyb, keďže idú v podstate samospádom, avšak v navrhovanom variante, by 
museli prekonávať stúpanie, čo zbytočne prispeje k navýšeniu tvorby výfukových 
plynov. A keďže sa chceme správať ekologicky a chceme mať čistejšie životné 
prostredie, je nutné uvažovať nad ponechaním súčasného stavu premávky v tejto 
časti."        
 
2878 občan p. Vaško: žiada o osadenie aspoň jednej lampy verejného osvetlenia v 
priestore pozdĺž chodníka smerujúceho od Brooklinu smerom k Novomeského 9, 
popri MŠ (parcela 2189/210, k.ú. TN) 
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2879 občan p. Vaško: žiada o urýchlené odstránenie a vyčistenie chodníka od 
rozdrveného betónu od prevádzky Brooklin smerom k Novomeského 9 pri bočnom 
vchode do MŠ (vchod, ktorý sa momentálne využíva pre techniku vykonávajúcu 
rekonštrukciu MŠ) 
 
2880 občan p. Vaško: v súvislosti s odpoveďou na otázku č. 20 038 (Miroslav V. 
22.2.2022,  https://trencin.sk/pre-obcanov/otazky-a-odpovede/?questionId=20038 ) 
položenej na webovej stránke Mesta Trenčín, nakoľko do 01.04.2023 neprišlo k 
žiadnej zmene žiada o prijatie urýchleného riešenia situácie. "Prepad chodníka v 
daných miestach spôsobuje aj prejazd vozidiel Marius Pedersen zabezpečujúce 
vyprázdňovanie odpadkových košov." 
 
2881 občan p. Vaško: žiada o realizáciu prístreškov pre stojiská nádob na odpad a 
to Novomeského 1 a 9. "Vzhľadom k tomu, že ulica Novomeského je veľmi veterná, 
odpad, ktorý sa často nachádza aj vedľa nádob na odpad, alebo aj pri zle uzavretej 
nádobe, je vďaka vetru rozmiestňovaný do širokého okolia. Ak by boli tieto stojiská 
vybavené prístreškami, napr. takými, ako sú na ul. Vansovej, nemohol by byť odpad 
vetrom rozfúkaný po okolí, nakoľko by ho zastavili bočné steny prístreška. Taktiež by 
sa zvýšila kultúra pre obyvateľov pri samotnom sypaní odpadu do nádob, hlavne 
počas dažďa." 
 
2882 občan p. Vaško: žiada o umiestnenie spomaľovača na vozovku pri 
Novomeského 9, presne v mieste, kde končí stojisko smetných nádob a začínajú 
pozdĺžne parkovacie miesta. "Vzhľadom k tomu, že v tejto časti sa veľmi často 
pohybujú deti rôznych vekových skupín, a kvôli nezodpovednosti niektorých vodičov 
vozidiel, bolo by vhodné týmto spôsobom obmedziť rýchlosť (obdobný spomaľovač je 
na ul.  Halašu 5-7, pri schodoch vedúcich k cintorínu). Ak by bolo možné umiestniť 
tento spomaľovač tesne nad kryt kanalizácie (na pravej strane v smere od nádob na 
odpad), slúžil by tento spomaľovač aj na zadržiavanie zrážkovej vody a usmerňoval 
by jej tok priamo do kanalizácie, čím by obmedzil vodnú eróziu (všimnite si vozovku v 
okolí Brooklinu, jej poškodenie je spôsobené aj vplyvom tejto vodnej erózie)." 
 
2883 občan p. Vaško: žiada o montáž parkovacích zábran pre parkovacie miesta od 
Brooklinu po zásobovací chodník k MŠ a ZŠ (presne tie, ktoré sú nainštalované na 
ul. Kyjevskej po jej rekonštrukcii, v smere od potravín Fresh ku KS Juh). "Vodiči 
parkujúci na daných parkovacích miestach často svojimi vozidlami zasahujú až na 
chodník, čím sťažujú chodcom pohyb po chodníku, Nehovoriac už o ťažkej situácii s 
kočíkom resp. invalidným vozíkom. Najhoršia situácia je na parkovacom mieste, 
ktoré je vyznačené priamo na zásobovacom chodníku k MŠ a ZŠ (iba to jedno 
miesto), kde vodiči veľmi, veľmi často zaparkujú tak, že úplne znemožnia prístup na 
chodník a chodec je nútený "šaškovať" medzi vozidlami. S kočíkom, resp. invalidným 
vozíkom je potom nutné ísť iba po ceste, čo opäť zvyšuje kolízne situácie. Takže Vás 
týmto žiadam, aby ste zabezpečili aspoň jednu parkovaciu zábranu na dané 
parkovacie miesto, aspoň tam, ak sa nebude dať namontovať na celé parkovisko v 
danej časti." 
 
2884 správkyňa BD Novomeského 1, p. Fečová: žiada v mene vlastníkov BD 
Novomeského 1 (zápisnica zo schôdze z 18.11.2021 zaslaná na e-mail VMČ Juh) o 
osadenie 2 ks lavičiek v priestore pred BD (priložené foto a zápisnica) 
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2885 poslanci VMČ Juh: žiadajú ÚIS v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 
1918 o iné riešenie ako je uvedené v odpovedi, nakoľko kontroly a nahlasovanie 
porušení je neúčinné. (napr. uzamykanie časti brány, ktoré umožňuje vjazd vozidiel) 
 
2886 občan p. Ševčík: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1926 pýta, z 
akých dát vychádza daná odpoveď? Vie ich ÚM zverejniť v odpovedi? (porovnanie 
počtu nehôd na danej križovatke s nehodami na podobných križovatkách) 
 
2887 anonymný občan z ulice Južná: sa pýta, či je ekonomické a ekologické mať 
pri každom rodinnom dome toľko smetných nádob (komunál, papier, ...) a či by 
nebolo možné mať jedno kontajnerové stojisko na začiatku ulice. 
 
2888 občan p. Ševčík: upozorňuje na trčiace plastové tyče na DI za Slovenskou 
sporiteľňou na sídlisku Juh. Pýta sa, či už je DI rekonštruované alebo sa tam ešte 
niečo bude vykonávať, nakoľko tie plastové tyče sú nebezpečné. 
 
2889 anonymný občan: upozorňuje na opakované porušovanie parkovania počas 
bohoslužieb v lokalite parkoviska Gen. Svobodu smerom ku garážam na Lavičkovej. 
Autá tam parkujú po ľavej strane a bránia v jazde ku garážam. Žiada o osadenie ZDZ 
Zákaz zastavenia/státia. 
 
2890 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1910 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa pýta ako majú obyvatelia BD postupovať 
aby dosiahli to čo žiadajú, t.j. výrub dreviny? 
 
2891 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1910 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa pýta, na koho sa majú obyvatelia BD v 
súvislosti s materiálnymi škodami a zdravotnými problémami, ktoré im daný strom 
zapríčiňuje obrátiť? 
 
2892 občan p. Mendel: sa v súvislosti s požiadavkou 1722 pýta na most cez 
Lavičkový potok, kedy sa začne jeho oprava? (upresnenie dátumu) 
 
2893 občan p. Mendel: sa pýta, či je povolený vjazd na účelovú komunikáciu na 
cintorín na Juhu zo spodnej časti vedľa Parku pod Juhom, nakoľko tam často parkujú 
autá, ktoré parkujú na trávniku parku. Žiada o osadenie príslušného ZDZ, ktoré 
zabráni takémuto konaniu. 
 
2894 anonymná občianka: upozorňuje na uvoľnený schod pri stánku na zastávke 
Mateja Bela na ulici Gen. Svobodu v smere do mesta. Žiada jeho opravu. 
 
2895 anonymný občan z ulice Južná: sa pýta, či sa neplánuje prepojiť koniec ulice 
Južná s ulicou Východná pri nových BD chodníkom s osvetlením. 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
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5. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil občan p. Piffl, ktorý upozornil, že na zastávke MHD 
Cintorínska sa stáva situácia, že autobus čaká v mieste zastávky na dodržanie 
harmonogramu cestovného poriadku niekedy aj viac ako minútu a tak bráni ostatným 
účastníkom premávky v bezpečnom prejazde, nakoľko je zastávka v zákrute. Dáva 
na zváženie, či by nebolo možné čakať až na nasledujúcej zastávke zapustenej 
mimo komunikáciu (NIKA). Ďalej upozornil, že si všimol, že vodiči MHD 
nedodržiavajú často ZDZ STOP, daj prednosť v jazde na železničnej stanici a taktiež, 
že niektorí vodiči zastavujú na zastávkach vo vzdialenosti, ktorá núti nastupujúcich 
zísť z obrubníka dole na komunikáciu a potom nastúpiť. Taktiež pripomenul fakt, že 
na zastávkach sa nedodržiava zákaz fajčenia a v ich lokalitách sa nachádza 
neúmerný neporiadok z ohorkov od cigariet. 

 
Predsedajúci poďakoval za diskusiu a uzavrel bod programu. 
 
Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 11.04.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


